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Å R S B E R E T N I N G 
2023 

 

Nova Turlags 26. driftsår 

 

 
o Forrige årsmøte ble avholdt 18.mars 2023 med feiring av turlagets 25 års jubileum. 

Det ble servert karbonade-smørbrød med drikke, kaffe og jubileumskake av marsipan, 

og alle fikk en jubileums-buff i gave. Det var 36 medlemmer tilstede. 

 

Årsberetning og regnskap ble vedtatt uten bemerkninger. 

Handlingsplanen for 2023-2024 ble vedtatt med mindre endringer/tillegg. 

Medlemskontingenten for 2024 ble vedtatt uendret, dvs hhv 100 kr og 25 kr. 

Det var ingen innkomne forslag til behandling. 

 

o Valg 

- Valg til styret 

Nestleder  Arne Balteskard valgt for periodene 2023 og 2024  ny 

Kasserer  Grete Nilsen  valgt for periodene 2023 og 2024  gjenvalgt 

2.styremedlem Christine Kiil  valgt for periodene 2023 og 2024  gjenvalgt 

Varamedlem Lukas Gehlmann valgt for perioden   2023                gjenvalgt 

Varamedlem Lene Sjøvoll  valgt for perioden   2023                ny  

 

- Valg av revisorer for ett år (2023) 

Kjell Riise,  gjenvalg 

Karin Nicolaisen,  gjenvalg 

 

- Valg av valgkomite for ett år (2023) 

Liv Jorunn Riise leder,  gjenvalg 

Solbjørg Borgan,  gjenvalg 

Antje Hlawatscgke,  gjenvalg 

 

o Tore Bølgen gikk ut av styret og ble takket for arbeidet i turlaget med gave. Tore har 

vært medlem i styret siden 2000, altså i 22 år. Han har vært medlem i turutvalget i 15 år 

og også vært medlem i utvalgene for Vakkerstadlia og Kalvskinnet. 

 

o I perioden 2023 har styret bestått av: 

 

 leder    Jan Arne Haugland   valgt for 2022-2023    

 nestleder   Arne Balteskard  valgt for 2023-2024 

 sekretær   Eirin Simonsen   valgt for 2022-2023   

 kasserer  Grete Nilsen    valgt for 2023-2024     

 1. styremedlem  Edvar Nicolaisen   valgt for 2022-2023  

 2. styremedlem Christine Kiil    valgt for 2023-2024 

 varamedlem  Lukas Gehlmann  valgt for 2023  

 varamedlem  Lene Sjøvoll   valgt for 2023    
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o Revisorer:   Kjell Riise og Karin Nicolaisen  

o Valgkomite:   leder Liv Jorunn Riise  

medlemmer Solbjørg Borgan og Antje Hlawatscgke   

 

o Det er avholdt 8 styremøter. Valgkomiteen er innkalt til alle møtene.  

Utvalgsledere og -medlemmer er innkalt til noen av møtene.  

 

o Styret har arbeidet etter Handlingsplan for Nova Turlag vedtatt på siste årsmøte.  

Planen skal rulleres hvert år og styret legger fram forslag til rullering av planen for 

årene 2024-2025. Ifølge vedtektene skal årsmøtet behandle handlingsplanen.  

 

o Vår bankforbindelse er Sparebanken Narvik. Konto nr 4545.15.58203.  

Pr 31.12.2023 har vi en beholdning på kr 232 030,36 

 Regnskapet viser et drifts-overskudd for 2023 på kr 1236 

 

o Turlaget har 113 medlemmer i 2023, derav 100 voksne og 13 barn/ungdom under 18 år. 

Det er en økning på 6 medlemmer fra 2022  (5 voksne og 1 barn/ungdom).  

 

o Turlaget hadde fordelsavtaler med sportsbutikkene Discover Sport på Evenskjer og 

Sportcenteret i Narvik, men Discover Sport ble nedlagt i løpet av året.  

Vi har nå fordelsavtale bare med Sportcenteret i Narvik, som gir våre medlemmer 15% 

rabatt på diverse friluftsutstyr. 

 

o Tilskudd  

 Tjeldsund kommune:   Kulturmidler/Aktivitetsstøtte  kr 10 000   

 

 Troms fylkeskommune:   Friluftsaktiviteter  kr 15 000  til “Ut på tur 2023”  
    (Markedsmarsjen, 10- og 5-på-topp i skolen og barnehagen,   

 turer og arrangement Barnas Turutvalg bl.a. HalloVenn) 

 

 Troms fylkeskommune: Tilrettelegginger for friluftsliv kr 37 000 
    (Kirkebakken) 

 

 Statsforvalteren i Troms kr 3 000     til drift av bålplassen ved Langvatnet 

   

Turlaget har fått en gave på 10 000 kr fra Northern Light Salmon. 

 

Friluftsrådet har dekket utgifter på ca 1300 til lys og fakler som ble brukt til lyshjerter i 

lia ovenfor Sandneset 

 

o Registreringer i besøksprotokollene:    2023  2022 2021 2020 2019  

  Ravdetunet:          110  130 150 190 140       

    Vakkerstadlia:                             480    730 550 420 390        

    Myklevollkollen Lavvo:      210    150 140 250 290      

    Nova Lavvo:         210    220 250 240 410         

  Høvligarnet       1410           1450    1340 820 690  

  Langvatnet (bålplassen)      150   150 290 340 290  

    Langeteigen gapahuk         70     200 190 140 200      

     I alt    2570           3030    2910    2400   2410   
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o Jubileum 

Turlaget ble stiftet 6.mars 1998. Vi feiret altså 25 år i 2023. Feiringen startet med en 

markering under årsmøtet ved at det ble servert karbonadesmørbrød, marsipankake og 

deltakerne fikk en jubileums-buff utlevert av Einar Kristoffer og Martha Andrea. 

Jubileet skulle markeres gjennom året ved noen spesielle kultur-historiske turer til 

Ravdetunet og Skaidi, Novasletta og Novalandet og til flyvraket på Andre-Kjølen, samt  

topptur til Novafjellet og den tradisjonelle Markedsmarsjen. 

Markedsmarsjen til Foldvik-markedet ble gjennomført i strålende vær med 48 deltakere. 

Hver av dem fikk en jubileums-buff.  

Men de andre markeringene måtte dessverre avlyses på grunn av svært dårlig vær og få 

påmeldinger til deltakelse. 

 

 

o Barnas Turutvalg 

Barnas Turutvalg skal tilrettelegge for friluftsliv på barnas premisser og tilby ulike 

aktiviteter for barna,  og med foreldre og andre voksne som med-deltakere.  

 Barnas Turutvalg samarbeider med Grov skole/Uteskolen og Ressan Barnehage. 

 Gjennom Barnas Turutvalg,  skolen og barnehagen får barn og unge mulighet til å 

 oppleve natur, friluftsliv og hygge i fellesskap med andre.  

Barnas Turutvalg skal også delta i utvikling av ulike aktivitetsanlegg for barn og unge, 

f.eks i tilknytning til gapahukene på Sandneset og Langeteigen.  

  

 Utvalget har arrangert HalloVenn med aktiviteter for barna. HalloVenn skal skape 

vennskap og fremme sosiale relasjoner gjennom aktiviteter der en gjør noe positivt og 

gøy sammen. Utvalget har skaffet seg erfaringer for videre utvikling.  

Det er arrangert akedag og St.Hans-feiring for barna. Nyttårsfeiringa for barn måtte 

dessverre avlyses.  

Utvalget samarbeider med barnehagen om turopplegget 5-på-topp. Det var i alt 15 barn 

som deltok,  og fikk utdelt reflekssele som premie. 

 

Styret i Barnas Turutvalg 2023:  

  leder   Eirin Simonsen  

  medlem  Christine Kiil     

  medlem  Lukas Gehlmann 

  medlem Tonje Larsen  

    

  

o Tur-utvalget  

Det tre-delte turpost-opplegget i 2022 var ingen suksess. Turtilbudet ble endret til ett 

opplegg «Ti på Topp» med i alt 60 turer fordelt på tre vanskegrader: 20 korte og lette 

turer, 20 noe lengre, men moderate og middels krevende turer og 20 rene toppturer. 

I forbindelse med 25 års jubileet var deltakelsen gratis denne gang. Men det var 

dessverre ganske få som benyttet seg av dette tilbudet: 29 personer ble premiert for 

minst 10 turer og ingen for mer enn 30 turer! 

Vi gjør nye endringer med opplegget i 2024. 

 

Samtlige 76 elever ved skolen har gjennomført turer og blitt premiert for deltakelsen. 

Premien denne gang var en reflekssele, som vi håper blir mye brukt.  

 



4 
 

I alt har 120 personer deltatt i det ordinære Ti-på-Topp,  skolens «10-på-topp» og 

barnehagens «5-på-topp» i 2023.  

 

Turutvalget har ikke gjennomført spesielle fellesturer til turposter i perioden, da vi 

heller vil motivere for individuelle turer på eget initiativ når og hvor det passer den 

enkelte best. Det ligger tips til mange flotte turer i alle lengder og vanskegrader og med 

detaljerte turbeskrivelser på hjemmesida vår. 

 

 

Turutvalget 2023 har bestått av:  leder  Per Sandengen 

      medlem Roar Tande 

      medlem Hege Thomassen 

      medlem Edvar Nicolaisen 

 

 

        
 

 

o Lavvoutvalget  

Leder: nestleder Arne Balteskard  

 Kontaktpersoner/ansvarlige for tilretteleggingene/anlegg:  

 - Ravdetunet    Hugo Rasmussen  Herleif Martinsen 

 - Vakkerstadlia   Odd Terje Johnsen  Lukas Gehlmann 

     Glenn G. Pettersen 

- Myklevollkollen   Kjell Olsen   Tor Gunnar O 

 - Nova    Oddvald Johnsen  Roar Tande 

 - Høvligarnet    Ove Antonsen  Nils Arne Sjøvoll 

 - Langvatnet   Elisabeth Balteskard Glenn G. Pettersen 

 - Langeteigen   Eirin Simonsen Lars Kristian Berg 

 - Sandneset   Grov skole  Barnas Turutvalg  

     og Christian Haugland  

  

Det er nå kommet nye anlegg/tilrettelegginger som legges inn i utvalget: 

- Sollia   Birgit Marskar Larsen    Eivind Johansen 

- Kalvskinnet  Edvar Nicolaisen 

- Kirkebakken  Gunnar Johansen Hilmar Nikolaisen 

 

I løpet av 2024 håper vi å få disse i tillegg: 

- Storvika: Platting med paviljong, bålplass med benker 

- Stagga Christers Plass: Lavvo med ovn, bålplass med benker 

 

I handlingsplanen er det oppført en rekke tiltak for vedlikehold og forbedringer på 

rasteplassene og bygningene som må utføres i kommende perioder.   
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o Løypeutvalg  

 Leder Jan Arne H,  medlem Øystein Marskar.  

- det er utført noe vedlikehold,  remerking og skilting på noen av stiene 

spesielt har Elisabeth og Hugo ryddet og remerket noen av stiene 

- noe omlegging og klopplegging på stien til Svælen, ikke ferdig 

- klopplegging på rød sti til Nova. Her har hytteeier Asbjørn Tøllefsen gjort en flott 

jobb. Han har fått noen gaver for arbeidet. 

- klopplegging, rydding og merking av sti fra Revelvhøgda til gapahuken ved 

Skoddebergvatnet. Her blir det ny turpost i Ti-på-Topp 2024 

- merket og skiltet sti mellom Kovan og Sletta til Tømmerelva ved kraftstasjonen, 

gjenstår merking og skilting ved start fra Sletta 

 

 

o Arbeidsgrupper: 

 

✓ Kalvskinnet 

Lysthus: leder Edvar Nicolaisen.  Eivind Dahlberg vil bistå med innredning 

Paviljong:   Jan Arne Haugland 

   

 Arbeidet med paviljongen ble sluttført utpå våren. Eivind Dahlberg skal ha 

mange slags takk for å ha gitt oss materialer til rekkverket. 

Dessverre var det noen særlig kraftige vindkast som tok flere takplater like etter 

at arbeidet var ferdig. Ei plate fant vi ikke igjen, mens de andre er noe skadet, 

men kan brukes. Det er bestilt ny plate. 

 

Det gjenstår noe innredningsarbeid inne i lysthuset: golv, benker og bord, samt 

tiltak mot vannlekkasje. Dette skal fullføres i 2024. 

Det vil bli vurdert tilrettelegging for adgang med rullestol inn i lysthuset. 

 

 

✓ Kirkebakken 

Gruppa består av Gunnar Johansen, Kjell Riise og Hilmar Nikolaisen  

Det er oppført platting med paviljong. Det gjenstår noe arbeid med gangvei, 

benker og bålpanne/grill. Dette vil bli sluttført våren 2024 

 

  

✓ Sollia 

Tilretteleggingstiltakene på Sollia er et samarbeid mellom grunneierlaget, HLK 

og turlaget. Arbeidgruppa har bestått av:  Birgit Marskar Larsen, Tom Elvevoll, 

Herleif Martinsen, Oddmund Nilsen, Kurt Larsen og Eivind Johansen. 

 

Sollia Friluftsområde er sluttført med lysthus, platting med bålpanne og benker, 

utegrill med benker og utedo.  I september ble anlegget offisielt åpnet av 

ordfører Helene  Berg Nilsen. Gunnar Johansen holdt foredrag om historie til 

Sollia som skolested.  

Det ble servert grillet mat, drikke og kaker. Ca 40 personer var tilstede. 

Stor takk til Birgit som har ledet gruppa og arbeidet med tilretteleggingene. 

 

Tilretteleggingene ute er universelt utformet. Det vil bli tilrettelagt for adkomst 

med rullestol inn i lysthuset. 
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o Annet: 

 

I oktober 2021 var det befaring i Naturreservatet i Balteskardmarka av to personer fra 

Statsforvalterens Miljøavdeling. Vi fikk tilbakemelding om at det skulle startes et arbeid 

med en besøksstrategi for verneområdet, som et verktøy for å avklare bruk og vern av 

området. Statsforvalteren v/Miljøavdelinga var på ny befaring høsten 2023. 

Det er nylig igangsatt arbeid med forvaltningsplan med besøksstrategi for reservatet. 

Vi har erfart at dette er nødvendig. Tidligere har vi på nokså forskjellige måter 

transportert ved til bålplassen ved Langvatnet. I april skjedde det med snøskuter, også 

de siste 140 meterne inn i reservatet. Det ble «oppdaget og rapportert», og turlaget fikk 

en skarp advarsel av Statsforvalteren. 

 

 

 

 

Sluttord 

 

Det er relativt stor aktivitet i turlaget, med ulike turtilbud som fellesturer og individuelle turer, 

som bl.a. turpost-tilbudet Ti-på-Topp, turer og arrangement med Barnas Turutvalg, turposter 

for elevene i skolen og for barna i barnehagen, anlegg/tilrettelegginger og vedlikehold av 

løyper, rasteplasser med lavvoer, bygninger, bålplasser m.m.  

Dette fordrer stor velvillighet blant medlemmene i deltakelse på dugnader og annet frivillig 

arbeid.  

Alle skal ha stor takk for innsatsen, uten den hadde vi ikke kunnet drive som vi gjør.  

 

Vi må utvikle tilbud til ungdom på deres premisser og som frister dem til å bruke naturen. Dette 

blir stadig viktigere i en tid da mange ungdommer har mer stillesittende aktiviteter.  

Vi må også arbeide for at innflyttere og de utenlandske arbeiderne benytter våre turstier og 

turtilbud for øvrig, og gjerne blir medlemmer i turlaget. 

 

 

Styret takker alle for oppslutningen i det året som er gått: takk til deg som medlem, takk til deg 

som dugnadsarbeider, takk til deg som turdeltager, takk til deg som sympatisør - takk til alle 

bidragsytere. Nova Turlag håper at dere alle - og flere til - finner det interessant og trivelig å 

være med oss videre i det kommende året. God tur! 

 


